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Madeleine Wolfs-Corten

Van: Marie-Thérèse van den Bergh <m.vandenbergh@raadweert.nu>
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 14:12
Aan: Griffie
CC: Evert Kneepkens; Thomas van Gemert
Onderwerp: Vragen B2023, gecombineerde C’ievergadering 19 okt

Dag griffie, onderstaand enkele vragen voor de C'ievergadering B2023. Wil je doorzetten naar verantwoordelijke 
portefeuillehouder? Alvast bedankt. 
 
B2023 
Pg 45 
Hoe verhoudt de jaarlijkse Open Bedrijven Route zich tot bijv Keyport Meets Regio In Je Rugzak? Wat zijn de kosten 
van deze route? 
 
Pg 65 
Gestreefd wordt naar nog betere dienstverlening terwijl Weert al boven het gemiddelde zit. Gelet op de werkdruk, 
krapte op de arbeidsmarkt en beoogde intensievere deelname aan en in samenwerkingsverbanden als M50, 
Interregcommissies is de vraag: wanneer is goed goed  genoeg? 
 
Algemeen: 
Zijn geraamde budgetten in o.a. MJOP, riolering, afval nog toereikend kijkend naar de huidige prijsstijgingen?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marie-Thérèse van den Bergh 
Weerter VVD-raadslid 


